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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 
Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 8707 din 15.12.2016 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei extraordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 15 decembrie 2016, ora 0800 
 

 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri, din 

care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

 Doamna Baciu Violeta – Elena, consilier (contabil) in cadrul aparatului de specialitate al 

primarului comunei Rebricea. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - doamna consilier, MARIAN MARICICA. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 587 din 12.12.2016 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă extraordinară, pentru data de astăzi, 15  

decembrie 2016, ora 0800, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării a VI -a a bugetului local 

al comunei Rebricea, pe anul 2016. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea numarului de burse si cuantumul 

unei burse pentru elevii din invatamantul primar si gimnazial din Scoala 

Gimnaziala nr.1 Sat Draxeni pentru anul scolar 2016-2017. 

3. Interpelari si raspunsuri. 
 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

rectificării a VI -a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2016. 

 - Dau cuvântul doamnei contabil, Baciu Violeta-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a VI -a a 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2016. 
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 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a VI -a a 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2016. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea rectificării a VI -a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2016. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea rectificării a VI -a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2016. 

 

 

 DISCUTII:  
 

 Doamna contabil, Baciu Violeta-Elena, spune ca bugetul a fost suplimentat cu suma de 6 

miliarde lei.O parte din aceasta suma este pentru plata asistentilor personali, deoarece suntem 

restantieri.Tot de aici se vor achizitiona si tichetele pentru gradinita.Mai avem de dat pentru lunile mai, 

iunie, septembrie, octombrie si noiembrie. 

Domnul consilier Morariu Ionel, intreaba cum se dau tichetele, in sensul ca are informatii ca alte 

comune sunt la zi cu distribuirea lor.Considera ca vina o are compartimentul de asistenta sociala si ca  

trebuie mai multa transparenta. 

Doamna secretar, face precizarea ca in luna februarie 2016, in baza adresei primite de la 

secretariatul scolii cu numarul de prescolari inscrisi in anul scolar 2015-2016, s-a solicitat suma 

necesara pentru tichete, insa nu a fost primita in totalitate, atat cat sa fie acoperit tot anul 2016. 

Domnul consilier Zaharia Petrea, intreaba de ce nu s-au alocat bani pentru grupul sanitar de la 

Scoala primara Sasova.Pentru scoala de la Ratesu-Cuzei de unde s-au gasit fonduri pentru reparatia de 

la acoperis. 

Doamna contabil Baciu Violeta-Elena, arata ca suma a fost prevazuta pentru autorizatia de la 

Scoala Draxeni, dar datorita faptului ca nu s-a primit avizul de la ISU, suma s-a alocat pentru Scoala 

Ratesu-Cuzei.Vom avea in vedere ca la intocmirea bugetului pentru anul viitor sa prindem o suma si 

pentru grupul sanitar de la Sasova. 

Domnul primar precizeaza ca pentru pomul de craciun s-a alocat suma de 12.000 lei, valoarea 

unui pachet pentru un copil va fi de 15 lei.Pentru festivalul Datini si obiceiuri suma prevazuta este de 

10.000 lei. 

Domnul consilier Nantu Costel intreaba daca va fi achizitionata piatra pentru drumul care face 

legatura dintre Ratesu-Cuzei si Bolati. 

Domna contabil, spune ca banii sunt pentru plata plata proiectului tehnic si consulantei la 

investitia „Modernizare drumuri agricole de exploatare”, pentru plata studiului de fezabilitate la 

„Modernizare drumuri de interes local” si pentru intabularea drumurilor de exploatare. 

Domnul primar spune ca la acest drum se poate face un „retus” cu budoexcavatorul.Totodata 

precizeaza ca pe toate drumurile comunale si satesti este nevoie de foarte multa piatra.Speram ca 

accesam fonduri europene si sa depunem proiecte prin PNDL. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind privind 

aprobarea rectificării a VI -a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2016. 

  
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
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    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

numarului de burse si cuantumul unei burse pentru elevii din invatamantul primar si gimnazial 

din Scoala Gimnaziala nr.1 Sat Draxeni pentru anul scolar 2016-2017. 
- Dau cuvântul doamnei contabil, Baciu Violeta-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea numarului de burse si 

cuantumul unei burse pentru elevii din invatamantul primar si gimnazial din Scoala Gimnaziala 

nr.1 Sat Draxeni pentru anul scolar 2016-2017. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea numarului de burse si cuantumul unei burse pentru elevii din invatamantul primar si 

gimnazial din Scoala Gimnaziala nr.1 Sat Draxeni pentru anul scolar 2016-2017. 

 

DISCUTII:  

Domnul consilier Morariu Ionel spune ca in Consiliul de Administratie al scolii s-a hotarat ca 

bursele de merit sa fie acordate copiilor cu media intre 9,50 si 10.Anul acesta am incercat sa acordam 

burse la mai multi copii, sa-i stimulam.Fiecare copil va depune un dosar cu toata documentatia 

necesara, in vederea acordarii acestor burse. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea numarului de burse si cuantumul unei burse pentru elevii din invatamantul primar si 

gimnazial din Scoala Gimnaziala nr.1 Sat Draxeni pentru anul scolar 2016-2017. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

   3. Interpelari si raspunsuri. 

1.1. Domnul primar prezinta cererea doamnei Haman Cristina, cu domiciul in satul Sasova, 

comuna Rebricea, judetul Vaslui, prin care solicita un ajutor de urgenta necesar pentru o interventie 

chirurgicala pentru fiul sau, Haman Mihaita. 

   Doamna contabil, spune ca nu mai sunt fonduri si ca se va acorda anul viitor. 

1.2. Domnul primar informeaza consiliul local ca examentul trichineloscopic va fi facut de 

medicul veterinar din comuna Vulturesti, care se va deplasa la sediul Primariei comunei Rebricea, in 

fiecare zi intre orele 12,00-16,00.Totodata ii informeaza pe domnii consilieri ca medicul veterinar de la 

Vulturesti si-a depus dosarul la DSV pentru a prelua si comuna Rebricea, dar ca a fost respins, motivat 

de faptul ca nu avea angajata inca o persoana, dar spera ca in luna ianuarie comuna sa beneficieze de 

serviciile unui veterinar.  
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 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate, se aprobă. 

 

Domnul primar, Radu Valerică convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al comunei 

Rebricea, pentru data de 30 decembrie 2016, ora 0900, ce va avea loc la sediul administrativ al Primăriei 

comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului 

bugetar, pentru anul financiar 2016. 

2. Interpelari si raspunsuri. 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                 SECRETAR,  

             Consilier, Mihaila Neculai                                                 p. Onu Alina – Elena  


